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Vragen van de leden Wolbert en Bouwmeester (beiden PvdA) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over ziekenhuizen die 
doorverwijzingen van het bevolkingsonderzoek darmkanker niet aan kunnen 
(ingezonden 4 juli 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Ziekenhuizen kunnen doorverwijzin-
gen darmkanker niet aan?»1 

Vraag 2
Welke verklaring heeft u voor het feit dat bijna driemaal zo vaak wordt 
doorverwezen als vooraf werd verwacht? 

Vraag 3
Maakt u zich zorgen over ziekenhuizen die de grote vraag naar vervolgonder-
zoeken niet aan kunnen? Om hoeveel ziekenhuizen gaat het? 

Vraag 4
Wat betekent het onverwacht grote aantal doorverwijzingen voor de tijd 
tussen ontlastingstest en vervolgonderzoek? In hoeverre vindt u deze 
«wachttijd» redelijk voor burgers? 

Vraag 5
Welke maatregelen neemt u om de onzekere periode tot aan het vervolgon-
derzoek voor burgers met een positieve ontlastingstest te beperken? 

Vraag 6
Welke daling in het aantal vervolgonderzoeken verwacht u bij de door u 
ingestelde verhoging van de drempelwaarde? Op welke wetenschappelijke 
onderbouwing is dit gebaseerd? 

Vraag 7
Heeft u inzicht in de kosteneffectiviteit op lange termijn bij verhoging van de 
drempelwaarde voor vervolgonderzoek? Zo ja, hoe verhoudt zich dit tot de 
kosteneffectiviteit van de drempelwaarde, zoals gebruikt in de proefbevol-
kingsonderzoeken? Zo nee, bent u bereid hier onderzoek naar te doen?

1 Ziekenhuizen kunnen doorverwijzingen darmkanker niet aan, nu.nl, 3 juli 2014
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